
Geachte raadsgriffies,

Ik hoop dat mijn 5 documenten in goede orde bij u zijn aangekomen.

Ik kreeg namelijk bij de eerste keer dat ik ze u toestuurde een melding dat het bericht te groot 
was om te versturen…
Daarna heb ik het in 2 delen verzonden.

Als ‘toetje’ stuur ik u een link naar een documentaire over LFG die zeer illustratief en 
verhelderend is over dit ongrijpbare en schadelijke fenomeen:

http://www.debrom.nl/

Schokkend is dat deze documentaire a in 2014 gemaakt is.
In 6 jaar tijd is er niets in positieve zin veranderd, naar mijn idee.
Aan het eind van deze documentaire gaat het ook over windturbines en LFG.

De inhoud van wat hier verteld wordt, komt compleet overeen met ‘mijn verhaal’ gisteren in 
de hoorcommissie.
Er zijn nog steeds geen normen voor LFG...
Voor iedereen is het schadelijk, afhankelijk van de sterkte en balans van je Autonoom 
Zenuwstelsel heb je in meer of mindere mate last*, voor omstreeks 10% van de mensen echt 
ondraaglijk!!

Ik stuurde veel leesvoer...
Voor de afwisseling hier ook wat ‘kijkvoer’ voor uw raadsleden, wethouders en burgemeester 
(en natuurlijk ook voor u!)

Hartelijke groet,
Karin Vocking

* Het cursieve gedeelte van deze zin is mijn aanname, volgens mijn wetenschappelijk inzicht.

http://www.debrom.nl/

